
 
Z á p i s 

z jednání kolegia rektora konaného dne 23. 10. 2017 
 

Přítomni: prof. Medek, prof. Cejpek, doc. Fajnor, doc. Francán, prof. Kovalčuk, Mgr. 
Mareček, prof. Petráš,  MgA. Petr, JUDr. Valová, Ing. Vondráčková, MgA. Vodička, 
Mgr. Svobodová 
Omluveni: MgA. Lobpreis  
 
1. Informace rektora: 
 Financování VVŠ – rektor informoval o financování VVŠ vzhledem k novému 

systému alokací po segmentech VVŠ pro výkonovou část financování  
 Plán realizace Strategického záměru na rok 2018 – 13. 10. schválil AS JAMU, 

per rollam projednává SR JAMU do 27. 10. 2018.  
 CRP – podepsáno, zbývají „Doktorandi“ a „Festivaly a přehlídky“. 
 Rektorská volna – byla vypsána na pondělí 23. 10. od 13 hod. z důvodu volby 

rektora a 6. 11. od 10 hod. z důvodu udělení ČD.  
 Projekt Re-publika - rektor se sešel s Pavlem Andělem nad projektem na příští 

rok, který se týká oslavy 100 let založení České republiky. Výstava bude 
probíhat v červnu 2018, domluva na další spolupráci s fakultami. HF zajistí 
slavnostní koncert studentů, DIFA divadelní představení „Zítra to spustíme“.  

 Orgány JAMU – UR JAMU – profesorská řízení z fakult proběhne na zasedání 
UR JAMU dne 1. 12. 2017. Zasedání SR JAMU proběhne dne 8. 12. 2017. Rada 
pro vnitřní hodnocení – členové stávající rady zůstanou, nahrazeni budou 
děkani. Do 14 dnů bude známo nové složení rady. Nominace do RVŠ – 
projednáno na AS JAMU.  

 Výběrové řízení - bude vypsáno výběrové řízení na nového manažera kvality a 
vnějších vztahů (za MgA. Lobpreise). 

 Vizuál – podklady z fakult poslány, schůzka proběhne ve středu 25. 10. ve 13 
hod. v DnO, v řešení finanční stránka. 

 Web – hotovo na 95%, běží penále, probíhají pracovní schůzky, nutná revize 
členů pracovní skupiny. 

 Cena rektora – rektor dal ke zvážení fakultám udělování ceny rektora za 
pedagogický počin po vzoru MU. 

 Taláry a řetězy – na rektorátě nutné doplnit, výhledově proběhne schůzka. 
2. Informace kvestorky: 
 OP3V - z MŠMT přišlo rozhodnutí o poskytnutí dotace, vyhlášeny výběrové 

řízení, rekonstrukce Marty bude z finančních důvodů odsunuta. Kvestorka 
informovala o projektu – podpora rozvoje studijního prostředí na VŠ, který je 
pro české studenty bakalářského a magisterského stupně, na jednoho 
studenta 16.500,- Kč, týká se to cca 428 studentů JAMU. Vypsáno bude 8. 11., 
předloženo do 26. 1. 2018. 

 Optický kabel – byl zaslán dopis na Ministerstvo spravedlnosti ohledně 
možného odpojení optického kabelu v subjektu Bayerova 5 – byla vyřešena 



přechodová varianta – napojení na kabel Masarykovy univerzity v průběhu 
roku 2018. 

 Studijní a zkušební řád – proběhne jednání s proděkany a poté veřejný 
seminář pro akademickou obec. 

3. ČD – pror. Cejpek informoval o tom, že pozvánky byly poslány, brožura zařízena, 
diplom ve zpracování, scénář byl odeslán na fakulty.  

4. Věda a výzkum – pror. Kovalčuk pozval přítomné na Mezinárodní konferenci 
doktorských studií, která se na DIFA JAMU bude konat ve dnech 3. a 4. listopadu 
2017. 

5. Vnější vztahy – Mgr. Mareček požádal přítomné o příspěvky do Občasníku, který 
bude připravovat. Dále medializoval premiéru divadelní hry Elektra v Martě a 
Woodstock v DnO.  

6. Kolejní rada – ředitelka Svobodová seznámila přítomné s výzvou pro studenty do 
Kolejní rady.  

7. HF – děkan informoval přítomné o koncertu laureátů ve dnech 19., 25., 26. 10. a 
zároveň pozval přítomné na mezinárodní festival Setkávání nové hudby plus.  

8. DIFA – děkan informoval o premiéře Elektry v Martě, v překladu Jindřicha 
Hořejšího a v režii Zetela. Dále hovořil o účasti na projektu Kreativní Evropa a o 
studentských oslavách 17. 11. v Brně. Přítomné pozval na vánoční setkání na DIFA 
dne 19. 12. v 17 hod.  

  
 
 

Příští kolegium rektora se koná ve středu 1. 11. 2017 v 8:30 hod. v pracovně rektora. 
 

 

Zapsala: Dozbabová                                          Verifikoval: prof. Medek 


